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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az

Emberi Erőforrás Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m

vezetőjéhez

„Mi lesz veled ETO? Avagy miként lehet tönkretenni egy újabb nagy múltú magya r
futballcsapatot!”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tarsoly Csaba és a Quaestor-cégcsoport pénzügyi botrányai által kilátástalan anyag i

helyzetben lévő Győri ETO futballcsapat a következ ő idényt már biztosan nem az NB I-ben

fogja kezdeni . Úgy tűnik a legújabb Fidesz-MSZP pénzügyi mutyi, ezúttal egy nagy múltra

visszatekintő sportegyesületre csap le, azzal, hogy hosszú évek óta hagyja, s őt segíti ,

különböző , hazai futballt kizsákmányolni szándékozó maffiózók tevékenységét . Barátságuk

ide vagy oda, ez felháborító!

Egy korábbi, az üggyel kapcsolatos írásbeli kérdésemre Rétvári Bence Államtitkár Úr a

következőt válaszolta :

„A Győri ETO FC-vel kapcsolatban hangsúlyoznom kell, hogy a klub m űködésének a

biztosítása, a klubot működtető sportvállalkozás felelőssége . A klub jövőjét az határozza meg

hogy, meg tud-e felelni a jövőben a Magyar Labdarúgó Szövetség Klublicenc Szabályzatába n

foglalt elő írásoknak. "



Ezt természetesen én is így gondolom, viszont ugyanakkor felmerül a kérdés, hogy Borka i

Zsolt április elején miért fogalmazott úgy, hogy jogi kiskapukon keresztül próbálják

megmenti a 2013-as bajnoki csapatot? Egyes találgatások szerint a terv az volt, hogy a Ráb a

ETO teremlabdarúgó-csapatát m űködtető , önálló gazdasági társaságba viszik át az NB I-e s

csapat játékosait és indulási jogát, a több száz millió forintra rúgó tartozást pedig jó szoká s

szerint hátrahagyják . Állítólag a terv nem erkölcsi megvilágosodás, hanem befektető hiány

miatt hiúsult csupán meg .

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Urat, hogy várhatóak-e kormányzati lépések a z

ügyben? Hogyan kívánják megel őzni, hogy a jövőben ne történhessen meg hasonló eset ?

Legfontosabb kérdés pedig az, hogy mi lesz a sorsa gy őri utánpótlásban játszó több száz

gyereknek és fiatalnak?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . április 28 .
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